

CHRISTMAS PUDDING #EU54315F

UFI: X6EU-Y4C6-N002-JXV3

CONTAINS: (R)-p-mentha-1,8-diene; d-limonene; alpha-Methylcinnamic aldehyde; COUMARIN; Cinnamic aldehyde; Methyl cinnamate



ENGLISH - Warning

H317 - May cause an allergic skin reaction, H411 - Toxic to aquatic life with long lasting effects. P261 - Avoid breathing dust/fume/gas/mist/vapours/spray, P272 - Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace, P273 - Avoid release to the environment, P280 - Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection/hearing protection, P302+P352 - IF ON SKIN: Wash with plenty of water, P321 - Specific treatment (see supplemental first aid instruction on this label).

DEUTSCH - Achtung

H317 - Kann allergische Hautreaktionen verursachen, H411 - Giftig für Wasserorganismen, mit langfristiger Wirkung. P261 - Einatmen von Staub/Rauch/Gas/Nebel/Dampf/Aerosol vermeiden, P272 - Kontaminierte Arbeitskleidung nicht außerhalb des Arbeitsplatzes tragen, P273 - Freisetzung in die Umwelt vermeiden, P280 - Schutzhandschuhe/Schutzkleidung/Augenschutz/Gesichtsschutz/Gehörschutz tragen, P302+P352 - BEI BERÜHRUNG MIT DER HAUT: Mit viel Wasser waschen, P321 - Besondere Behandlung (siehe ergänzende Erste-Hilfe-Anleitung auf diesem Kennzeichnungsetikett).

POLSKI - Uwaga

H317 - Może powodować reakcję alergiczną skóry, H411 - Działa toksycznie na organizmy wodne, powodując długotrwałe skutki. P261 - Unikać wdychania pyłu/dymu/gazu/mgły/par/rozpylonej cieczy, P272 - Zanieczyszczonej odzieży ochronnej nie wnosić poza miejsce pracy, P273 - Unikać uwolnienia do środowiska, P280 - Stosować rękawice ochronne/odzież ochronną/ochronę oczu/ochronę twarzy/ochronę słuchu, P302+P352 - W PRZYPADKU KONTAKTU ZE SKÓRĄ: Umyć dużą ilością wody, P321 - Zastosować określone leczenie (patrz dodatkowa instrukcja udzielenia pierwszej pomocy na etykiecie).

UN-NO. (ADR) : 3082
ENVIRONMENTALLY HAZARDOUS

SUBSTANCE, LIQUID, N.O.S. (ALPHA-
METHYLCINNAMIC ALDEHYDE)